

天津舞美资质舞台音视频资质没有业绩怎么办

产品名称	天津舞美资质舞台音视频资质没有业绩怎么办
公司名称	北京星期三企业管理咨询有限公司业务部
价格	.00/件
规格参数	专业舞台设计制作工程:专业舞台灯光设计、安装及调试 专业舞台音视频设计、安装及调试:专业舞台音响设计、安装及调试 专业舞台机械(幕布)设计、安装及调试:专业舞台机械(幕布)设计、安装及调试
公司地址	北京市海淀区清河嘉园东区甲1号楼11层1124
联系电话	15501182773 15501182773

产品详情

第十条 资质证书分为正本和副本，由中国舞台美术学会制作、颁发。第十一条 经批准颁发资质证书的企业在中国舞台美术学会网站www.cisd.org.cn发布。第十二条 资质有效期为三年，每年进行一次年检换证。期满前30日内提交年检报告。第十三条 持有资质证书的企业如有：（一）因工程质量发生安全事故；（二）采用不正当手段承接工程业务；（三）违反合同要求，将承接的工程造成不良后果；（四）违反国家工程建设强制性标准；（五）使用违反合同规定的产品；

icate, which shall be produced and issued by the Chinese Stage Art Society. Article 11 Enterprises approved to issue the qualification certificate shall be www.cisd.org on the website of China Stage Art Society. cn publish. Article 12 The validity period of the qualification is three years, and the annual inspection shall be renewed once a year. The annual inspection report shall be submitted within 30 days before the expiration date. Article 13 the enterprise with the qualification certificate has: (1) a safety accident due to the quality of the project; (2) undertaking the project business by improper means; (3) violating the requirements of the contract and causing adverse consequences; (4) violating the mandatory national construction standards for project construction; (5) using the products that violate the contract;